
     Hägersten 2008-10-01 

 

 

Hägersten-Liljeholmens lokala drog- och brottsförebyggande råd  
 

Fredagen den 19:e september klockan 8.30-11.00  

 
Minnesanteckningar  

 

Närvarande: Jonny Petersson, Skärholmens närpolisområde, Abit Dundar och Jan Wallman 

Hägersten-Liljeholmen sdn, Maria Mannerholm, Gunnar Ohlsén, Ingrid Widebäck samt Anna 

William-Olsson, Hägersten-Liljeholmen sdf samt Stefan Amrén, Utbildningsförvaltningen 

Meddelat förhinder: Leif Thelenius, Utbildningsförvaltningen. 

 

Dagordning: 

1. Sammanträdet förklarades öppnat av ordförande Abit Dundar 

2. Föregående protokoll godkändes 

3. Dagordningen godkändes 

4. Inventering av problemområden och resurser 

4.1. Grupper av kriminellt aktiva unga män 

Under den senaste tiden har en våldsproblematik accelererat runt en grupp på 4-6 pojkar i 

åldrarna 13-14 år, med det gemensamt att de går i någon av de två högstadieskolorna i 

Fruängen. Pojkarna har hotat och misshandlat andra pojkar i ungefär samma ålder. Runt 

den våldsbenägna gruppen figurerar ett tiotal andra pojkar. Det avspeglas även i statistiken 

på så vis att antalet polisanmälningar rörande misshandel har gått ner i samtliga av 

stadsdelsförvaltningens stadsdelar utom i Fruängen där de närmast fördubblats jämfört 

med samma period 2007. Berörda verksamheter/funktioner inom skola, socialtjänst, fritid 

och öppenvård har samrått i frågan och arbetar utifrån de diskussioner som där förts. 

Rådet ser det ytterst angeläget att prioritera detta arbete. 

5. Information 

5.1. Information om strukturen för det förebyggande arbete och demografiska data för 

Hägersten-Liljeholmen presenterades. 

5.2. Resultat från Stockholmsenkäten och Trygghetsmätningen pressenterades. 

5.3. Sammanställning av de polisanmälningar mot personer födda 1992 eller senare som 

inkommit under år 2007 samt av förvaltningen vidtagna insatser presenterades. 

5.4. Rapport från polisen  

Polisens yttre ungdomsgrupp har förstärkts och består nu av 1 befäl och ytterligare 7 

poliser.  

Den 29 augusti genomfördes en krogkontroll i samverkan mellan polis, 

tillståndsenheten, brandskyddet och miljöförvaltningen. Resultatet var gott endast tre 

av restaurangerna fick anmärkningar och då rörande miljö och mathållning. 

Söderorts polismästardistrikt bjuder regelbundet in alla krögare till informationsmöten. 

Trenden avseende bilbrott är nedåt gående i hela landet och även inom vårt 

stadsdelsområde. 

Polisen prioriterar i sitt arbete misshandelsbrott utomhus. Även här är trenden nedåt 

gående i hela landet liksom i vårt stadsdelsområde. Med undantag av Fruängen, se 

ovan. Polisen kunde dock inte vid mötet, svara för vilken kategori gärningsmän som 

står för den höga nivån. 

Man har haft en insats mot kända inbrottstjuvar. 

 



5.5. Info om övergripande förebyggande arbete 

5.5.1. inget att rapportera från chefssamrådet 

5.5.2. nätverksforum Söderort har sökt medel för att gemensamt titta på resultaten 

från Trygghetsmätningen, Stockholmsenkäten samt polisens statistik ur ett 

söderortsperspektiv. Syftet är att bena ut vad som är lokala problem och vad som 

inordnar sig i ett större sammanhang för att kunna anpassa vårt agerande på rätt 

sätt 

6. Återrapportering från arbetsgrupper 

6.1. Trygghetsarbete 

6.1.1. arbetsgruppen för tryggare centrum har genomfört en närmiljövandring i 

Liljeholmen, Trekanten, Nybohov den 4 september. 

6.2. Samverkan 

6.2.1. en modell för samverkan mellan skola, socialtjänst, förskola, polis och fritid 

har tagit form och presenteras för samtliga berörda verksamheter den 4 oktober 

7. Inga övriga frågor 

8. Nästa möte torsdag 13 november kl: 13:00-15:00 

 

 

 

 

 

 

 

   Vid pennan 

    

 

 

Anna William-Olsson 

   Avdelningen för samhällsplanering 

 

 

 

 

 


